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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Beste Buggenhoutenaren
De helft van het jaar is al voorbij, dus  
blikken we even terug op de voorbije, drukke 
maanden. Onze lokale N-VA-afdeling is in 
januari gestart met vijf gemeenteraadsleden 
in de oppositie, namelijk Sylva Bogaerts, Jan 
Jacobs, Wim Mommaers, Ward Vranken en 
Jean-Pierre Willems. Ook in het bijzonder 
comité voor de sociale dienst hebben we met 
Tina d’Heer een vertegenwoordiger.

Toegewijde N-VA-raadsleden
Onze raadsleden oefenen hun functie met 
toewijding uit en brengen elke maand 
bijkomende punten op de agenda van de 
gemeenteraad. Dat leidt geregeld tot een waar 
spervuur aan vragen, pittige discussies en 
gemeenteraadszittingen die duren tot in de 
late uurtjes. Voorbeelden van thema’s die wij 
al aankaartten, zijn de Reigersweg als fiets-
straat, de mobiliteit in de Mostenwijk, maat-
regelen om onthaalouders aan te trekken, de 
Alvat-site, de netheid van de gemeentelijke 
gebouwen …  

Ward Vranken opvolger voor de Kamer
In mei vonden er ook nog verkiezingen 
plaats voor het Vlaams, federaal en Europees 
parlement. Ward Vranken stelde zich kandi-
daat voor de Kamer en behaalde met 7 995 
stemmen een schitterend resultaat. Als eerste 

opvolger neemt hij zijn functie op zodra een 
Kamerlid zijn parlementair mandaat neer-
legt. We zijn er vast van overtuigd dat, als het 
zover komt, Ward zijn functie met de nodige 
gedrevenheid en kennis zal uitvoeren.

Zelf draai ik intussen een paar maanden  
mee in mijn nieuwe rol als voorzitter. Ik 
ondervind dat er voor de meeste vragen of 
problemen geen pasklare oplossing klaarligt. 
Er is veel studiewerk en inzet nodig vooraleer 
je een stapje vooruit kan zetten. Uit die stapjes  
vooruit haalt onze lokale N-VA-familie de 
voldoening die nodig is om er voluit voor te 
blijven gaan, elke dag opnieuw.

Ik hoop dat u tot dusver hebt kunnen genieten  
van de mooie zomermaanden en dat we 
elkaar mogen treffen op een van de komende 
N-VA-evenementen.

PS Hebt u een vraag of suggestie voor N-VA  
Buggenhout? Stuur mij gerust een bericht via 
carine.minnoye@n-va.be.

Met vriendelijke groeten

Verenigingen krijgen meer steun  
voor infrastructuur
Voormalige schepen van Jeugd Jan Jacobs diende op de gemeenteraad een voorstel 
in om de infrastructuursubsidies voor verenigingen te verhogen van 31 000 naar 
40 000 euro. Die verhoging is mogelijk dankzij de besparingen van de voorbije 
jaren. Het onderbouwde voorstel van Jan wist de meerderheid te overtuigen.  
De KSA zal als eerste vereniging dankbaar gebruikmaken van de verhoging.

•  Zaterdag 2 november  
vanaf 17 uur: Buggenhouts  
stoempfestijn

•  Zondag 13 oktober om 14 uur: 
boswandeling met gids

Inschrijven kan telkens via 
jonas.desmedt@n-va.be. 
Meer details vindt u terug via 
de agenda op onze website, 
via onze Facebookpagina en 
via onze ledenbrief.

Agenda

•  Zaterdag 14 september: 
ledenuitstap naar Lier

Carine Minnoye
Voorzitter N-VA Buggenhout

Jong N-VA in campagnemodus (p. 3)N-VA viert 11 juli (p. 2)

Jan Jacobs I jan.jacobs2@n-va.be
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N-VA viert 11 juli
De afgelopen jaren zorgde de N-VA op de Vlaamse feestdag  
telkens voor een bescheiden maar gewaardeerde academische 
zitting. Vlaamsgezinde sprekers kwamen dan langs om het 
belang van onze Vlaamse feestdag te onderstrepen. Maar de 
huidige meerderheid schrapte de zitting uit het 11 juli- 
programma.

Toch trok ons team traditiegetrouw op pad om gele rozen uit te 
delen aan inwoners die de Vlaamse vlag uithingen. Dat waren 
er dit jaar opvallend veel. “We zien elk jaar dat er heel wat 
Vlaamsgezinden zijn in Buggenhout”, aldus fractievoorzitter 
Wim Mommaers. “Hopelijk houdt de meerderheid voortaan 
meer rekening met hen.”

Wim Mommaers I wim.mommaers@n-va.be

Ward Vranken 
ward.vranken@n-va.be

Mobiliteits- 
enquête 
zaait  
onrust in  
Mostenwijk 
Begin mei ontvingen de 
inwoners van de Mostenwijk 
een gemeentelijke ‘enquête’ 
rond mobiliteit. De bevraging 
had wellicht tot doel om de 
burgers te betrekken bij de 
besluitvorming, maar ze gaf 
de inwoners slechts twee  
keuzemogelijkheden. Dat 
maakte veel bewoners  
ongerust, waardoor de enquête 
haar doel volledig miste.

Gemeenteraadslid Ward 
Vranken betreurt het  
dwingende karakter van  
de bevraging en riep het  
gemeentebestuur op om  
zo snel mogelijk een  
infovergadering te organise-
ren. Door eerst te luisteren 
naar de bewoners en pas 
nadien voorstellen te  
lanceren, had het gemeente- 
bestuur veel ongerustheid 
kunnen vermijden. 

Gemeenteraadslid in de kijker:  
Sylva Bogaerts
Sylva Bogaerts is een van de vijf N-VA’ers die in januari de eed aflegden in de 
Buggenhoutse gemeenteraad. We stellen haar graag aan u voor via een kort 
interview.

Dag Sylva, wat doe jij in het dagelijkse leven? 
“Naast gemeenteraadslid ben ik mama van drie kinderen, 
leerkracht in een school voor buitengewoon secundair onder-
wijs, lid van de ouderraad in de lagere school Sint-Vincentius 
en voorzitter van de Buggenhoutse zwemclub.”

Waarom koos je voor N-VA Buggenhout?
“De N-VA is dé volkspartij. Ook wie geen banden heeft met 
de christelijke zuil of met de oude politieke structuren, kan 
er bouwen aan de toekomst. Een toekomst waarin iedereen 
het goed blijft hebben.”

Wat wil je betekenen in de gemeenteraad van Buggenhout?
“Als geboren en getogen Buggenhoutse zal ik mijn ervaring inzetten voor 
een positieve en kritische oppositie. Ik wil het uitdrukkelijk opnemen 
voor de zwakkeren in de samenleving en het sport- en verenigingsleven. Ik streef er ook naar om 
Vlaamse accenten te leggen in het beleid en om de Buggenhoutenaren actief te betrekken bij de 
politiek.” 

Heb je al concrete voorstellen gedaan?
“Jazeker. Ik vroeg aan de gemeenteraad om een aanpak uit te werken voor de gemeentelijke bomen. 
Sommige bomen moeten dringend gesnoeid worden. De gemeenteraad ging op mijn voorstel in en 
organiseerde in juni al een eerste vergadering voor de bewoners van het Lentepark.

Daarnaast kaartte ik ook de huldiging van jubilarissen en sportkampioenen aan. De nieuwe 
formule van de nieuwjaarsreceptie laat daarvoor geen ruimte meer. Ik stelde voor om de 
jubilarissen te blijven huldigen met een viering op het gemeentehuis. Voor onze sportievelingen 
bracht ik het idee aan van een sportgala. De bevoegde schepen beloofde er in september voor te 
zorgen. Ik kijk dus uit naar de aankondiging!”

  Dat er dit jaar op 11 juli geen academische zitting was, weerhield 
N-VA Buggenhout er niet van om rozen uit te delen. 

Sylva Bogaerts I sylva.bogaerts@n-va.be

 Sylva Bogaerts 

•  Gemeenteraadslid
•  42 jaar
•  Gehuwd
•  Mama van drie kinderen
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Jong N-VA Buggenhout in volle campagnemodus 
Veel jongeren kregen op 26 mei hun eerste kans om de toekomst van ons land 
mee te bepalen. Jong N-VA Buggenhout zette zich dan ook vol overtuiging in 
om zoveel mogelijk jonge kiezers te overtuigen. De meest opvallende bijdrage 
kwam waarschijnlijk van onze twee jongste bestuursleden. Liam De Ridder 
(16) en Jonathan Goossens (16) zijn nog niet stemgerechtigd, en toch waren ze 
er bijna altijd bij op onze debatten, verkiezingsbijeenkomsten en flyerrondes.

“Je merkt dat onze aanwezigheid op politieke evenementen interesse wekt bij 
de mensen”, aldus Jonathan. Liam voegt toe: “Meewerken aan twee verkie-
zingen was superboeiend. Ik zag zoveel gedreven mensen. Campagnes dienen 
niet alleen om kiezers overtuigen. Ze zorgen voor een groot groepsgevoel en 
smeden banden voor het leven.”

Wil je ook deel uitmaken van onze jonge bende?  
Contacteer dan zeker Jonas De Smedt.

Fietsers, opgelet op 
Hoge Jan
Dat de gemeente tientallen voorstellen van de fieters- 
bond uitvoert om de veiligheid en het comfort van 
fietsers te verbeteren, juicht de N-VA van harte toe. 
Wel vinden we het jammer dat de voorstellen – die 
al sinds 2018 in de schuif lagen – nu pas overge-
maakt werden. Bovendien stellen we vast dat de 
extra versmalling op de asverschuiving aan Hoge 
Jan gevaarlijke situaties oplevert omdat er geen 
fietssuggestiestrook of uitwijkmogelijkheid is.

Gemeenteraadslid Jan Jacobs licht toe: “Fietsers 
komen soms lijnrecht tegenover wagens te staan die 
langs de snelheidsremmer slalommen. Ze hebben 
dan drie keuzes: het grind in, de beek in of tegen de 
auto knallen. Volgens de buurtbewoners zorgen de 
paaltjes er ook niet voor dat autobestuurders hun 
snelheid minderen. Dat was nochtans de bedoeling. 
Een oplossing dringt zich dus op.”

N-VA wil bruisende handelskern
Gemeenteraadslid Jean-Pierre Willems brak in de gemeenteraad een lans 
voor een bloeiend handelscentrum. “Momenteel staan er zeven panden leeg 
in onze dorpskern”, aldus Jean-Pierre. “Andere panden bieden onderdak aan 
ondernemingen die weinig bijdragen aan het echte handelskarakter van ons 
centrum, zoals banken, immokantoren en verzekeraars.”

Jean-Pierre stelde voor om de Kerkstraat een facelift te geven met bredere 
voetpaden en eenrichtingsverkeer. Nu er op het Van Belleplein voldoende 
parkeergelegenheid is, zijn die ingrepen zeker mogelijk. Hij pleitte ook voor 
een vestigingspremie voor wie in de Kerkstraat een kleinhandelszaak wil 
opstarten. De nieuwe meerderheid gaat het voorstel bekijken. Hopelijk onder-
neemt ze ook snel actie.

Jonas De Smedt 
jonas.desmedt@n-va.be

Jan Jacobs I jan.jacobs2@n-va.be

Jean-Pierre Willems I jean-pierre.willems@n-va.be

  Jonathan Goossens (links) en Liam De Ridder 
(rechts), samen met partijvoorzitter Bart De Wever.

  Zonder fietssuggestiestrook of uitwijkmogelijkheid 
is het voor fietsers gevaarlijk rijden op Hoge Jan.

Wist u dat …
  de gemeente op vraag van de N-VA nog dit jaar een gemeentelijke 
cadeaubon zal ontwikkelen?
  parking Klaverveld op vraag van de N-VA zal worden heraangelegd?
  Buggenhout op voorstel van de N-VA instapt in de Uitpas? Dat is een 
Vlaamse spaar- en voordeelkaart voor vrijetijdsactiviteiten.
  de gemeente voortaan herbruikbare bekers gebruikt op publieke 
evenementen?
  het Buggenhoutse streekgebakje Bosschijntje toch nog beschikbaar 
is? 
  het nieuwe provinciebestuur mét N-VA de Alvat-site losmaakt van  
het project op de nieuwe Briel? Daardoor kan de gemeente haar 
eigen groene kmo-project eindelijk uitvoeren.
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Vlaams Parlement Kamer Europa
Geert Bourgeois
Assita Kanko
Johan Van Overtveldt

Anneleen Van Bossuyt
Christoph D’Haese
Peter Buysrogge
Kathleen Depoorter
Tomas Roggeman

Matthias Diependaele
Sarah Smeyers
Koen Daniëls
Elke Sleurs
Marius Meremans
Andries Gryffroy

Uw N-VA-verkozenen uit Oost-Vlaanderen:

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Bedankt 
aan onze meer dan 1 miljoen kiezers. 
De N-VA blijft de échte volkspartij.


